
Entrevista a Miquel Cunill i Carles Pons, directors del Campionat d’Europa U21 de Nacions 2024. 

RUSC228
MARÇ
2024

Pàg. 29 Pàgs. 9

Pàg. 36

L’ Adéu de Joan Galí

Campionat d’Espanya 
de Sala. Un títol més per 
l’Atlètic Juvenil Femení!

President del club 1990-1998

‘’Serà clau la participació del voluntariat. La idea és que en cada àrea de responsabilitat, 
es creïn equips per tal que la gent del club compromesa s'animi a ajudar en el projecte.‘’

 “Sense tu, no fem 
res”, Carlos Gunfaus



3

EDITORIAL

E
Ja hem superat l’equador de la 

temporada, hem passat el segon 
trimestre marcat per les festes de 

Nadal on els més menuts han agafat el 
protagonisme habitual en reviure una 
vegada més les tradicions que el club no 
ha deixat mai de celebrar.

El tennis i el pàdel són dues seccions que ni 
les festes ni el període d’hivern els canvia 
les seves competicions, però l’esport que ja 
ens té acostumats a canvis de competicions 
és el hockey. 
Quan aquest número de Rusc vegi la llum 
estarem iniciant la segona volta de les lligues 
de Divisió d’Honor que van parar a finals 
de novembre, efectivament tres mesos 
sense competició d’alt nivell a Can Salas 
amb les conseqüències que això comporta, 
esportives, socials i econòmiques. En 
diuen finestres on les seleccions absolutes 
agafen el protagonisme però el 90% de 
jugadors i jugadores que no hi són, més 
enllà de jugar uns caps de setmana a sala 
els toca descansar per força. Tot plegat un 
debat que sempre està sobre la taula, però 
que no té solució, de moment. 
Ja fa temps que hi ha una paraula que 
defineix una situació d’una gravetat que va 
creixent i ens afecta a tots i, per tant, al dia 
a dia del club: SEQUERA. 
En aquest mateix número en parlem i des del 
club es va informant de les restriccions que 
ens van imposant i sobretot recomanant 
fer un ús responsable de l’aigua, de la poca 
aigua que tenim.
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Com tothom sap l’aigua, més enllà de 
ser un element indispensable per a la 
nostra supervivència és, avui per avui, 
absolutament necessària per a la pràctica 
dels esports que practiquem al nostre club. 
És per això que la preocupació és gran, no 
entrarem a discutir si entre dutxar-se al 
club o a casa suposa un estalvi significatiu, 
però el que sabem segur és que els camps 
de hockey sense estar ben regats no es 
pot jugar, igualment passa a les pistes de 
tennis i ja no diem el manteniment de les 
piscines.
L’aspecte del club pel que fa a la jardineria 
comença a ser francament lamentable, 
ens hem acostumat a veure la bassa de 
l’entrada buida, a tenir les fonts tancades 
i a veure com moren plantes i algun arbre.
Què hem de fer? Esperar que plogui? Les 
autoritats ens avisen que si anem superant 
les fases de risc que ens han marcat les 
conseqüències seran cada vegada pitjors.
El club té dipòsits on recollim aigua i des de 
fa unes setmanes comprem aigua reciclada 
per regar, tot plegat amb l’estalvi que ens 
hem imposat, anem tirant. 
Quin futur ens depara la manca d’aigua? 
Potser els polítics i els seus tècnics havien 
d'haver previst amb molt més temps que 
això podia passar i no ser nosaltres, els 
usuaris, els que ens hem d’espavilar i el 
pitjor de tot, anar rebent ordres d’estalvi 
i de tancaments forçats sense saber 
exactament on ens portarà tot plegat.
Per què fem coses que recorden una mica 
la pandèmia?I
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CLUB

JOAN GALÍ I BARCELÓ, un gran president

La portada d’aquest número del RUSC 
no podia ser per ningú més que 
pel nostre president Joan Galí, és 

l’homenatge que des de la revista fem a 
una de les persones més estimades del 
club. 

Va ser el president des del 1990 al 1998, 
sí, ja fa uns quants anys d’això, però el seu 
llegat i sobretot el seu tarannà perdurarà 
entre molta gent de l’Atlètic que vam tenir 
la sort de conviure amb ell els seus vuit 
anys de president i els seus anys posteriors 
de dedicació i estima a l’Atlètic.

L’any 1990 ens deixava de manera sobtada 
l’etern Josep Marquès que al llarg de 36 
anys va presidir l’Atlètic. Santiago Morera 
el va substituir fins a convocar eleccions 
que no es van celebrar en consensuar un 
únic candidat.

Joan Galí i Barceló es va convertir en el 
quart president de la història de l’Atlètic 
i no podem amagar, els que vam viure 
aquell episodi, que va ser una sorpresa 
repassant els noms de les persones que en 
aquells moments i des de feia molts anys 
formaven part de la junta directiva i que 
havien construït el gran club que som avui.  
Certament, el Joan Galí en formava part 
d’aquell potent nucli, però la seva manera 
de fer i de ser no era exactament com la 
de la majoria de companys d’aquella junta 
de l’època.

Quin encert! Tampoc diré que va suposar 
un canvi radical en la gestió del club ni de 
la seva filosofia ni dels objectius ni dels 
valors que ens han fet grans.

El Joan, amb les seves qualitats humanes, 
es va rodejar d’amics fidels i actius 
companys de junta que sobre la sòlida 
base de l’Atlètic dels anys noranta 
van anar edificant el club a partir de 
la professionalització de la gestió i la 
construcció de noves instal·lacions entre 
les quals destaquen el primer camp 
d’aigua de hockey el 1993, el nou edifici 
de vestidors amb la piscina coberta i sales 
multifuncionals per donar més i millors 

JOSEP MARA BIOSCA

El 29 de desembre va ser una 
jornada plena de màgia al nostre 
club, amb l'esperada visita del 

Patge Xiu-Xiu. Va ser un matí especial, 
carregat d'expectació, on les nostres 
nenes i nens de l'Atlètic i també de 
Terrassa, esperaven amb impaciència 
per entregar les seves cartes al Patge. 
Sabien que en les seves mans tenien 
la clau per assegurar-se que les seves 
peticions arribessin directament als 
Reis Mags d'Orient i van entregar-
les confiant en aquest enigmàtic 
emissari.I

Activitats Nadalenques

El Patge Xiu-Xiu 
recull les cartes

Un any més el Patge Xiu Xiu va 
visitar l'Atlètic
Autor: ATHC

REDACCIÓ

Les paelles del President es van convertir 
en símbol de la unitat del club
Autor: ATHC

serveis als socis que no paraven de créixer 
en número.

Durant el seu mandat l’Atlètic va seguir 
sent un referent en el hockey espanyol 
i europeu. A més de seguir guanyant 
títols, el primer equip masculí va guanyar 
la segona copa d’Europa de la nostra 
història justament l’any que va deixar la 
presidència.

Com us penseu que es va fer la celebració 
d’aquest títol?, doncs igual que tots els 
altres, cuinant una enorme paella per 
no menys de 300 persones que el Joan 
cuinava amb una il·lusió i el mateix esperit 
de servei als altres que el va acompanyar 
en tots els projectes que va dur a terme.
Terrassenc de l’Any el 1994, va obrir el 
club a la ciutat amb qui estava compromès 
com també n’estava amb el país i la seva 
cultura.

L’Atlètic ha perdut un referent que no 
podrem oblidar mai.

Descansa en pau Joan.I

Joan Galí impulsor de les escoles esportives
Autor: ATHC

Dia de la inauguració del nou edifici dels 
vestidors
Autor: ATHC

Josep Maria Biosca
President

El dia 16 de desembre de 2023, els 
més menuts de l'escola de hockey 
amb entusiasme i dedicació, 

van recrear escenes del naixement 
de Jesús, transformant l'espai en un 
ambient màgic i evocador. Els nens i 
nenes, amb les seves van donar vida 
a cada personatge, transportant-nos a 
aquella històrica nit a Betlem!I

Pessebre Vivent

El pessebre vivent
Autor: ATHC

REDACCIÓ

Després del pessebre vivent els 
nens i nenes van fer cagar al Tió 
a cop d’stick. Amb cada cop van 

animar al Tió a que li portessin regals 
per a tots, i així va ser! El Tió va portar 
llaminadures i fruita!I

Tió de Nadal
REDACCIÓ

Nens i nenes picant al Tió
Autor: ATHC
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Assemblea

CLUB

Aspecte de la sala polivalent durant l'assemblea
Autor: ATHC

L'Assemblea General Ordinària de Socis 
i Sòcies de l'Atlètic Terrassa es va 
celebrar el dissabte 16 de desembre 

de 2023, essent de forma presencial al xalet 
social del club.

L'Assemblea va estar encapçalada pel 
President del Club Sr. Josep M. Biosca, on 
es va donar la benvinguda als assistents, a 
més dels vicepresidents, Srs. Òscar Pallarols 
i Ximo Soler, la secretaria Sra. Lorena Toda, 
el tresorer Sr. Lluís Garcia i el director 
general del Club, Sr. David Valeriano.

La reunió es va iniciar en segona convocatòria 
a les 10:00 assistint trenta-sis socis/es. 
El Sr. Biosca va fer un resum d’activitats 
esportives i socials de tota la temporada, 
destacant que ja estan operatives les 
plaques solars i que ja es comencen a veure 
els estalvis energètics; que ja és aprovada 
la construcció d’una rotonda just davant del 
club segons informacions de l’Ajuntament 
de Terrassa; que el Club ha patit aquesta 
temporada un ciberatac i que aquest any 
2024 es convocaran noves eleccions a 
Junta Directiva on expressa la seva intenció 
de tornar-se a presentar. Es va aprovar per 
unanimitat la memòria esportiva i social 
de la temporada 22-23. Seguidament, el 
vicepresident Sr. Òscar Pallarols i el director 

general Sr. David Valeriano van destacar els 
trets principals de l’exercici: l’evolució del 
nombre de socis que tanca l’any amb 2.827 
socis/es i l’augment d’un valor més baix que 
l’IPC aquesta temporada tornant a ressaltar 
la importància de les deduccions fiscals que 
poden deduir-se els socis/es amb les quotes 
socials del club; les diferents subvencions 
rebudes aquesta temporada; més el nou 
finançament concertat amb l’ICF.

Es va comentar els diversos estalvis 
generats aquesta temporada en electricitat 
i en consum d’aigua, a més, de les accions 
proactives que s’han fet en previsió de 
la sequera d’aigua que està patint el 
territori. En sostenibilitat el club continua 
desenvolupant cada temporada diferents 
accions i s’aconsegueix renovar el segell de 
qualitat Biosphere.

El Sr. Pallarols va explicar en detall els 
fets del ciberatac, on el club ha fet uns 
pagaments per valor de quatre-cents 
cinquanta mil euros a un compte corrent 
que no corresponia amb el destinatari del 
proveïdor. Es va explicar totes les accions 
preventives que ha fet el club, denuncies 
als bancs i a les assegurances del club i 
que s’ha contractat a advocats experts 
en aquests temes per fer el seguiment del 

cas. Es reclamen dos correus sospitosos al 
proveïdor, però avui dia, encara no els ha 
enviat ni ha interposat denuncia contra el 
club. Comptablement, no té cap perjudici 
ni pèrdua econòmica segons indiquen els 
auditors de comptes i també es va acreditar 
segons un estudi forensic, que no hi ha 
hagut cap sostracció de dades personals de 
cap soci/sòcia del club.

Així mateix, es va aprovar per unanimitat 
el tancament de l'exercici 2022/2023 el 
resultat de l’exercici negatiu de -18.850 
euros però alhora generant un cash-flow de 
267.807 euros, destacant el refinançament 
de les obres del camp 2 amb el nou préstec 
concertat amb ICF. Un cop més s'han 
auditat els comptes sense excepció i el 
fons de maniobra ha incrementat el seu 
valor. Es comenten diversos aspectes dels 
comptes d'explotació com per exemple les 
subvencions extraordinàries rebudes, les 
desviacions que s'han generat en partides 
com el manteniment i l'àrea de serveis.

Va aprovar-se el pressupost per la tem-
porada 2023/2024 per majoria absoluta 
projectant un benefici 87.200 euros i ge-
nerant un cash-flow de 387.200 euros amb 
un objectiu clar de generar més recursos en 
comptes de retallar en despeses.I 

ASESSORAMENT, INNOVACIÓ I COMPROMÍS

FISCAL  

LABORAL 

PIMES

JURÍDICAT. 93 733 73 73  ·  www.fislex.es

REDACCIÓ

Catalunya viu fa temps una de les 
sequeres més fortes mai viscudes, 
inclús més fortes que les que es van 

viure l’any 2008.
Gràcies a les diverses accions en 
sostenibilitat que han anat aplicant, 
la Generalitat ha pogut flexibilitzar les 
mesures restrictives i modificar el decret 
on ja en fase d’emergència que el nostre 
territori ha entrat a partir del mes de 
febrer, haguéssim hagut de tancar les 
aixetes. 

Actualment, en la 1a fase d’aquest estat 
d’alarma el pla ens obliga a reduir els 
consums generals i a regar els camps 
i pistes amb aigües regenerades o 
freàtiques (aigües de pous). Si en algun 
moment la situació empitjora i entréssim 
en fase 2 d’emergència, segons el decret 
ens obligarien a tancar els dutxes dels 
vestidors. Esperem no arribar a la fase 3 
on ja és el darrer escenari, les reserves 
d’aigua estarien als mínims exigibles i 
llavors estaria prohibit el reg per qualsevol 
mitja.

DAVID VALERIANO

Des de fa temps el club està essent 
més sostenible en tots els àmbits de 
consums, s’han reduït respecte a la 
darrera temporada més d’un 20% del 
consum d’aigua general.  A més el Club 
està treballant un nou projecte per 
desenvolupar algun sistema on poder 
regenerar i aprofitar aigües grises i pluvials.
A més, s’han ampliat les mesures de 
reducció de consums d’aigua, algunes 
amb més o menys impacte, però en 
qualsevol cosa, totes van adreçades a la 
sensibilització i conscienciació de tots per 
estalviar i reduir els consums d’aquest bé 
tan valuós.

Un cop més, fem un crida en general a 
tots els socis/es perquè entengueu les 
mesures que estem aplicant, que feu un 
ús responsable al club i a les vostres llars 
per reduir al màxim de les possibilitats els 
consums d’aigua.

Moltes gràcies per la vostra 
col·laboració! I

CLUB

La sequera més gran 
de Catalunya

Convocatòria 
eleccions

El proper mes de maig finalitza 
el mandat de quatre anys de 
la junta actual, és per aquest 

motiu que es convocaran, una 
vegada més, les eleccions que 
escolliran president i la seva junta 
directiva.

Certament, eleccions en el sentit 
estricte de la paraula que significa 
escollir entre candidats no ha passat 
mai. L’Atlètic en els seus 72 anys 
d’història sempre ha tingut el seu 
president de consens i, per tant, mai 
s’han celebrat les eleccions, tampoc 
ha passat mai entre els nostres rivals 
Terrassa i Egara.

Durant l’acte de tancament de 
la temporada passada, el nostre 
president actual Josep Maria Biosca 
va anunciar la seva voluntat de 
seguir en el càrrec per un període 
determinat.

La seva justificació és molt simple 
i molt clara perquè està basada en 
la celebració del 75è aniversari del 
nostre club.

Segons va explicar, sent infantil va 
viure els actes del 10è aniversari, va 
estar en el comitè organitzador del 
25è i va ser el president del comitè 
organitzador del 50è, doncs, per 
tres anys que falten, va assegurar, li 
faria il·lusió ser el president del 75è.
A l’igual que aquests darrers quatre 
anys i amb l’experiència de tants 
anys com a màxim responsable de 
l’Atlètic té clar que la composició de 
la junta és clau pel futur del club i 
en aquest sentit està treballant amb 
les persones que l’han acompanyat 
darrerament sobretot els dos 
vicepresidents, Òscar Pallarols i 
Ximo Soler en qui diposita la seva 
confiança per construir l’Atlètic post 
75è aniversari.I

REDACCIÓ

David Valeriano,
Director General

Camió subministrant aigua pels regs dels camps
Autor: ATHC
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El cap de setmana del 16 al 18 de febrer es va disputar el Campionat d'Espanya Juvenil de Sala 
al nostre pavelló i també al de l'Egara. 

Les nostres juves van començar amb 
bon peu el Campionat d’Espanya de 
Sala, guanyant en el primer partit a 

la Complutense amb un resultat de cinc a 
sis. En el següent partit, que es va disputar 
al pavelló de l’Egara, el RS Tenis es va 
imposar per la mínima amb un dos a un, 
obligant en la següent jornada a guanyar 
pel màxim de gols possibles contra les de 
Galícia; i així ho van fer, amb un resultat a 
favor de deu a un.

Un cop a les semifinals, es van trobar 
al Junior, on les nostres van fer un gran 
partit, els quatre quarts van ser molt bons 
i van guanyar cinc a tres. 

A la Final es van enfrontar amb La 
Candelaria, les malaguenyes van començar 
fortes, tenint les seves ocasions, però per 
sort no les van resoldre. L’equip de Joan 
Segura, va canviar la dinàmica i van ser 
les grogues les que van fer força i van 
començar a dominar el partit fins que va 
arribar el primer gol de la mà de la Júlia 
Viñas.

En el quart quart la Candelaria va treure la 
portera coincidint amb una targeta nostra, 
i per tant jugant amb dues jugadores més, 
ens aconsegueixen empatar. 

A escassos minuts de la final, ja amb 
totes les jugadores, Maria Sola, va anotar 
3 gols, un d’ells de penal-córner que va 
sentenciar un partit molt igualat, on les 
nostres juvenils van saber aprofitar les 
seves ocasions de gol, i es van proclamar 
campiones d’Espanya de Hockey Sala!
A més la nostra portera Núria Giménez, va 
endur-se el premi de Millor Portera de la 
competició. 

Enhorabona a les nostres juvenils per 
aquest gran campionat!I

REDACCIÓ

HOCKEY

Campionat d’Espanya de Sala
Un títol més per l’Atlètic Juvenil 
Femení!

L'equip juvenil amb les medalles d'or, a la dreta Núria Giménez, Millor portera de la competició. 
Autor: Jordi Gestí

El Juvenil Masculí va arribar a 
les semifinals amb un partit 
contra l’Egara, on els nostres 

van guanyar als ratllats per vuit 
gols a sis. A la final, es va creuar 
amb el Junior, els de Sant Cugat van 
imposar-se per un gol de diferència, 
i finalment, el marcador va quedar 
en un quatre a cinc, i encara que 
l’equip Juvenil va donar el millor 
van caure a la final, guanyar el 
títol de subcampions d’Espanya de 
Hockey Sala.I

L’Atlètic Juvenil Masculí 
subcampions d’Espanya de Hockey sala

Tot l'equip de l'Atlètic Juvenil amb 
la medalla de plata
Autor: Jordi Gestí
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HOCKEY

L’Associació Nacional 
de Clubs de Hockey

Presidents de clubs fundadors de l'associació 
Autor: AECHH

Ja fa anys que d’una 
manera informal, 
uns quants clubs, 

podríem dir els més 
importants pel nom-
bre de fitxes, entre els 
quals evidentment hi ha 
l’Atlètic han anat fent 
trobades per tractar 
temes que ens són co-
muns.

Normalment, això passa 
quan hi ha alguna pro-
posta de la Federació 
Espanyola que ens afec-
ta directament als clubs 
ja sigui des d’un punt de 
vista econòmic o espor-
tiu. S’han fet reunions 
amb la participació de 
gairebé tots els clubs de Divisió d’Honor, 
masculins i femenins, però hem d’assumir 
que més enllà del debat ben poc s’havia 
aconseguit.

Ara, però podem dir amb orgull que 
això està canviant, de fet va començar a 
canviar quan la majoria d’aquests clubs 
vam arribar a la conclusió que només 
constituint una associació de tots ens 
permetria tenir la força que cal tenir per 
defensar els interessos dels clubs davant 
qualsevol estament principalment la RFEH.

Ja fa uns anys que es va signar la 
constitució en un acte celebrat a València. 
Es va nombrar una primera junta que va 
estar presidida pel representant del Club 
de Campo, Jaime Coghen i que durant 
aquests darrers anys ha anat treballant 
per donar a l’Associació la vitalitat i 
consolidació necessària per fer front als 
problemes que ens afecten i sobretot 
aconseguir que tots els clubs d’àmbit 
nacional en siguin membres.

JOSEP MARIA BIOSCA 

A principis d’aquesta temporada, es va 
produir un canvi de junta i es va nombrar 
president el representant del Club Egara 
Javier Ruiz.

Ja sigui per tenir un començament de 
mandat notori o per la casualitat de què 
darrerament la Federació Espanyola ha 
iniciat un camí de professionalització dels 
seus serveis atesa la seva voluntat de po-
sar en marxa un ambiciós Pla Estratègic 
que es va presentar a Barcelona fa un 
parell d’anys, el cert és que l’Associació 
s’ha vist en la necessitat de fer veure a 
la Federació que sense els clubs que som 
l’autèntic valor del hockey espanyol no es 
poden prendre algunes decisions que des-
graciadament acabem pagant nosaltres.

Parlem de més competicions que mai, par-
lem de seus sense tenir cap mirament de 
proximitat geogràfica, ans al contrari, amb 
l’excusa de la promoció del hockey per tot 
l’àmbit nacional es proposen lligues ruïno-

ses pels clubs com és 
la Divisió d’Honor B.

Molts caps de setma-
na equips fent més 
de 1.000 km per anar 
a jugar 60’ pagant 
clubs, jugadors o pa-
res de la seva butxaca

Aquest és només 
un exemple del que 
l’Associació porta a 
debat amb la RFEH 
que juntament amb 
molts d’altres de no 
menys importància 
formen part dels te-
mes que en aquests 
moments ja estan so-
bre la taula.

La Federació definitivament ha reconegut la 
importància dels clubs en la construcció de 
tot el hockey nacional i que és una veu que 
s’ha d’escoltar sempre perquè ho som tot.

Sense clubs no hi ha Federació i nosaltres 
l’Atlètic sempre farem per un per a la cons-
trucció d’un hockey més just i sostenible.I 
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El Pavelló de Can Jofresa va acollir les finals dels Campionats 
de Catalunya de Divisió d’Honor de hockey sala.

Diumenge 14 de gener, a les 17.15 h, 
es va disputar la final masculina que 
va enfrontar al Club Egara i a l’Atlètic 

Terrassa i va ser el nostre equip el que va 
aconseguir el títol de campió en vèncer 
als ratllats per quatre a set, revalidant així 
el títol assolit la temporada passada. El 
nostre equip de sala es van classificar per 
a la final en superar en semifinals el HC 
Sant Cugat per 6 a 4, mentre que els de 
Ramon Sala van eliminar al Júnior de Sant 
Cugat en la tanda de “shoot-outs” després 
d’empatar a sis.

Després d’un primer quart sense gols, 
Xavi Castelló va posar per davant l’Atlètic 
al minut 4 del segon període. Un minut 
després, Pere Divorra va empatar. Els 

REDACCIÓ

HOCKEY

L'Atlètic Divisió d'Honor masculí 
Campions de Catalunya de hockey sala!

El nostre equip campió del torneig
Autor: Jordi Gestí

Pel bronze femení van jugar els 
nostres equips, Vallès Esportiu 
i l’Atlètic Terrassa i el tercer lloc 

va ser pel Vallès, en avantatjar-se al 
seu contrincant per un 2 a 1.

Va ser un partit molt ajustat on 
els últims minuts l’Atlètic va tenir 
l’oportunitat d’empatar el partit amb 
un penal-córner a favor i un stroke, 
però la portera del Vallès Laura 
Rovira, va estar molt encertada 
aturant les últimes oportunitats de 
les quals va disposar l’Atlètic.I

El Vallès femení 
es penja la medalla 
de bronze!

Jugadores de sala del Vallès Femení 
Autor: ATHC

gols se succeïen i Pol Fité va fer el 2 a 
1, contestat per Albert Font. Al penúltim 
minut, Martí Soler va anotar un 2 a 3 que 
deixava el Club Egara per davant en el 
descans.

A la segona part, un penal-córner de Quim 
Malgosa va crear l’empat a tres. L'Atlètic 
amb dos gols de Pol Cabré-Verdiell van 
donar-nos l’avantatge (5-3).

Quan quedaven deu minuts per la final. 
Quim Malgosa va fer un 6 a 3 que deixava 
la final gairebé sentenciada. Quan faltaven 
dos minuts, Bruno Ávila va retallar 
distàncies per a l’Egara, però un penal de 
Joan Tarrés al penúltim minut va significar 
el 7 a 4 definitiu.

Acollim als 
nostres partners 
del projecte 
Hockey4all

El projecte Hockey4All és una petita 
associació de col·laboració amb el 
propòsit específic d’utilitzar l’esport, 

en particular mitjançant la pràctica de 
l’hoquei, per a animar als més menuts a 
ser més respectuosos amb els altres i amb 
les diferències. Al mateix temps, l’objectiu 
també és augmentar el nombre de nens 
i nenes amb o sense discapacitat mental 
per a tenir accés a la pràctica de l’activitat 
física regular programa d’integració, 
mitjançant la lluita contra la discriminació i 
la intolerància en l’esport.

Els partners d’aquest projecte són: 
Kahramanmaraş Sütçüimam University 
de Turquia, El municipi de Lousada, 
Associação Desportiva de Lousada Hockey 
– Portugal, European Hockey Federation i 
l’Atlètic Terrassa.

REDACCIÓ

El cap de setmana del 2 al 4 de febrer, 
ha tingut lloc a l’Atlètic la segona reunió 
del projecte europeu Erasmus+/Sport 
Hockey4all, que fa un any i mig que s’està 
implementant.

Vam rebre als nostres socis del 
projecte, al coordinador, la Universitat 
de Karamanmaraç (Turquia) així com 
als representants de l’Ajuntament de 
Lousada i del Lousada H.C. de Portugal, 
i de la Federació Europea de Hockey. 
Durant aquesta trobada, els vam mostrar 
les nostres activitats i instal·lacions, 
especialment l’Escola de Hockey i el seu 
funcionament. La jornada va culminar 
amb una productiva reunió d’avaluació, 
marcant un pas important cap al tancament 
del projecte, previst per a l’abril de 2024.I

Partners del projecte 
amb el primer equip femení del club
Autor: ATHC
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Divisió d'Honor Femení 
L'equip fa una primera volta 
esplèndia

El nostre primer equip femení ha fet una primera volta 
fantàstica assolint la quarta posició a la lliga Iberdrola.  
Aquest resultat suposa doble mèrit per a un equip que fa 

poques temporades lluitava per evitar un descens que va acabar 
sent realitat la temporada 20/21.

Una bona pretemporada, un grup que combina jugadores joves, 
jugadores amb més experiència i internacionals, a més d’un 
staff ben preparat han fet que la fita d’una Final Four sigui una 
possibilitat.

Amb 21 punts, només 9 gols en contra i ocupant la quarta posició 
a la classificació, les nostres noies estan fent història. Aquest any, 
a la catedral estem gaudint amb el seu joc i la seva capacitat de 
lluita, treien caràcter i plantant cara als rivals més temuts.

Les estadístiques parlen per si soles: dels 11 partits, 7 victòries, 2 
derrotes i 2 empats.

Amb aquesta classificació l’equip es va assegurar disputar la Copa 
de la Reina que tindrà lloc del 15 al 17 de març a Màlaga on 
s’enfrontarà al primer partit el divendres tarda a la Reial Societat.
El pròxim 3 de març, la segona volta de la lliga s’inicia amb 
l’objectiu de seguir mantenint la posició entre les quatre primeres 
classificades i entrar a la Final Four.

Molts encerts i estarem a prop per donar suport a aquest fantàstic 
equip.I

LORENA TODA

Vallès DHFA
Autor: Jordi Gestí

DHFA
Autor: Jordi Gestí

Divisió d'Honor Masculí
Una primera volta marcada 
per la irregularitat

Primera volta irregular del primer equip masculí que ha acabat, 
en 6è lloc, a la taula classificatòria.

Tot i haver perdut només un partit, a casa per la mínima contra 
el Club de Campo,  6 empats han penalitzat molt l’equip de Xero 
Gasol, situant-lo al meridià de la lliga a dos punts de les places 
d’accés a la Final Four. Destaquen d’aquests 6 empats els partits 
contra Sanse Complutense i CD Terrassa, on l’Atlètic va encaixar 
el gol de l’empat en el darrer minut de partit. Destaca també 
l’empat contra el Reial Club de Polo, líder de la classificació, que ha 
guanyat tots els partits que ha disputat excepte en l’enfrontament 
disputat a l’Eduardo Dualde contra el nostre primer equip.

Malgrat encarar la segona volta des d’aquesta inesperada posició 
a la zona mitja de la classificació, les perspectives són bones, ja 
que el joc de l’equip no ha estat dolent, i a més l’entrenador podrà 
comptar amb l’internacional Marc Vizcaíno, jugador bàsic a l’onze 
groc i negre, que s’ha perdut tota la primera volta a causa d’una 
lesió que es va fer a la passada edició de la Copa del Rei i que l’ha 
allunyat gairebé un any dels terrenys de joc.

Així doncs, després de la parada hivernal de la lliga, que va portar 
l’equip a disputar el Campionat de Catalunya de hockey sala, 
guanyant la final contra el Club Egara per 7 gols a 4, els jugadors 
del primer equip ja estan preparant amb moltes ganes la segona 
volta de la lliga i la Copa del Rei, que es disputarà a la localitat 
andalusa de Benalmádena del 15 al 17 de març.I

MARC CAPARRÓS

Vallès DHAM
Autor: Jordi Gestí

DHM
Autor: Jordi Gestí

Vallès Femení
Líders a la primera volta 

El passat mes de novembre vàrem donar per finalitzada la prime-
ra volta de la lliga DHBF. Amb 9 victòries, 4 empats i 1 derrota, 
vam acabar la primera fase líders amb 31 punts, ascendint al 

grup de dalt amb opcions a disputar la Final4, objectiu principal de 
l’equip. Durant la primera fase, tot i assolir el lideratge a la taula, 
l’equip es tornava a veure davant del repte de construir un conjunt 
sòlid amb jugadores molt joves. Vam tenir setmanes més dures on 
encaixar 4 empats i una derrota ens feia veure que ningú ens re-
galaria res i que no podíem relaxar-nos. Tot i això, també hem tin-
gut partits molt bons que ens aportaven confiança i ens ajudaven 
a consolidar-nos com a equip. Això sí, ens ha estat tot un repte ser 
constants partit rere partit i assolir una identitat pròpia de joc, reflec-
tit als resultats. No obstant, cada vegada és més evident l’estructura 
i confiança de l’equip. 

Després de tota una volta i d’una pretemporada intensa i plena de 
partits, ens presentem a la segona volta segones de grup (amb 12 
punts i a 1 punt de les primeres, el Júnior FC) amb molt bones sen-
sacions per lluitar contra els millors equips de la lliga de dalt. Una 
setmana prèvia a l’inici de la segona volta i definitiva per assolir el 
nostre objectiu, la Final4, l’equip es troba en un dels seus millors 
moments, conscient, però de què s’haurà de lluitar cada partit com 
si fos l’últim, indiferentment del rival, creient en el procés i posant 
sempre l’equip per davant, dins i fora el camp. Encarem doncs amb 
moltes ganes i molt positives la millor fase de tota la temporada.I

GEMMA CIRERA

Vallès DHB
Autor: Jordi Gestí

Vallès Femení
Autor: Jordi Gestí

Vallès DHB
Autor: Jordi Gestí

Vallès Masculí
Autor: Jordi Gestí

Vallès Masculí 
Adaptació, core del treball 
i millora constant

La sort d’aquest any és que hem hagut de fer poques modifica-
cions a l’equip i ens ha permès reprendre la temporada passada 
en molts aspectes, reduint al màxim el període d’adaptació.Això 

es va veure reflectit en un campionat de Catalunya constant, assolint 
la primera posició.

Entrant ja al core del treball, hem pogut reproduir molts aspectes 
ja treballats, acabat de perfeccionar l’equip a nivell tàctic i sobretot 
posant molt focus en la millora de la tècnica individual i els recursos 
tecnicopràctics de cara a la competició. Així doncs, a la primera volta 
hem aconseguit una considerable quantitat de punts i victòries, que-
dant primers de grup i arrossegant bona quantitat de punts per la 
segona volta. En total hem afrontat dues derrotes, de les quals hem 
reflexionat, après i millorat.

De cara a aquesta segona volta, ens estem centrant molt a recuperar 
sensacions, en aplicar varietat als sistemes tàctics i sobretot en tre-
ballar el control d’emocions i situacions adverses de partit, preparant 
així tot el que pugui arribar.

L’equip està molt motivat, amb ganes de tot el que se’ls hi pugui 
presentar i entrenant cada dia amb tots els sentits posats per tal de 
ser millors jugadors i sobretot millor equip. Les sinergies tant dins 
com fora el camp són molt bones i això combinat amb la motivació 
fa que siguem un bloc molt sòlid.

Es podria dir que actualment el Vallès som una família, amb ganes 
de viure experiències i amb ambició per aconseguir tot el que ens 
plantegem aquesta temporada.I

XAVIER I ALBERT LIS

HOCKEY
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Atlètic Benjamí masculí- CAMPIONS

Infantil A masculí - CAMPIONS

HOCKEY

CAMPIONS DE   CATALUNYA!

Infantil A femení - CAMPIONES

Copa Federació

Les mamis es van penjar la me-
dalla de bronze i van guanyar 
el premi Fair Play en el III Cam-

pionat d’Espanya de Sala celebrat a 
casa. 

A més, al febrer van organitzar el 9è 
Interclubs de Mamis va destacar per 
ser una jornada no competitiva entre 
els 10 equips de mamis de clubs 
com: Junior, M88, Egara, St. Andreu, 
Castelldefels, Línia22 i ATHC. Amb 
escalfament, partits i rifa, la jornada 
va acabar amb un sopar on es va 
commemorar el 60è aniversari de 
la Carme Bogner, mami que manté 
la passió pel joc, i per aquest motiu, 
va rebre el collaret honorífic de 
les mamis que fan 60 i segueixen 
jugant.I

Les mamis ho peten amb un 
bronze al Campionat d’Espanya 
i l’organització d’un Interclubs 
amb gran participació!

Entrega de la Medalla de bronze
Autor: ATHC

REDACCIÓ

Atlètic C groc i Atlètic C negre, CAMPIONS i SUBCAMPIONS

Atlètic C Aleví femení – CAMPIONES

Atlètic aleví masculí- SUBCAMPIONS 

Atlètic Cadet femení A – CAMPIONES

Atlètic B aleví masculí – CAMPIONS

Medalla de bronze 
per les Mamis 
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PREPARA'T PER AL MILLOR ESTIU 
DE LA TEVA VIDA AMB SPORTWAYS! 

Estàs buscant 
una bona 
manera de 
passar l'estiu? 
SportWays és la 
millor resposta! 
Prepara't per a 
una setmana plena 
de hockey, diversió 
i amics. Prefereixes 
una activitat al 
club o prefereixes 
una aventura a 
Amsterdam o 
Anvers?

amb els primers 'Amsterdamsche Hockey 
Camps' a AH&BC, i també des de fa molts 
anys hem mantingut una relació estreta 
amb l’ATHC. 

Des d'aquells primers campus a Amsterdam, 
ara hem esdevingut una organització 
internacional amb activitats repartides 
per diversos continents. Jugadors, porters 
i personal altament qualificat viatgen 
des de tot el món per unir-se als campus 
SportWays i passar uns dies inoblidables. 
Cada any, participants de més de 30 països 
diferents Aquest 2024, SportWays estarà 
present en més de 15 països arreu del món, 
inclosos els Països Baixos, Espanya, Bèlgica, 
Sud-àfrica, Hong Kong, Canadà i molts altres 
llocs increïbles. s'uneixen a les nostres 
activitats.

Sabies que pots obtenir un descompte 
de 75 € com a membre de l'Atlètic 
quan t'apuntes a un campus d’estiu a 
Amsterdam o aquí a l'ATHC? 

Descompte 
per a tots 
els socis 
de l'Atlètic!

La millor preparació per la teva nova temporada!

www.sportways.com

Només t'has d'inscriure al lloc web 
de SportWays i utilitzar el codi del val: 
AmazingATHC. 

Estàs interessat en ser staff 
dels campus? 

Si acompanyes a un grup de 
participants a Amsterdam o 
Anvers SportWays et pagarà les 
despeses del viatge!

SportWays t’ofereix diverses activitats 
de campus en modalitat intensiva durant 
l'estiu 2024. Pots triar quedar-te al teu 
propi club i unir-te al Barcelona Excellence 
Hockey Camp, desafiar-te a tu mateix en 
els Top Hockey o Elite Hockey Camps a 
Amsterdam, o començar bé l'estiu les dues 
primeres setmanes amb un campus al KHC 
Dragons a Anvers. Tots les activitats estan 
dirigides per personal altament qualificat i 
experimentat que està format per oferir-te la 
millor setmana de la teva vida. Participants 
de tot el món viatgen per millorar la seva 
tècnica i fer nous amics.

Sobre Sportways
Aquest any, SportWays celebra 35 anys 
d'experiència en l'organització de campus 
de hockey. Som l’empresa més gran i 
més antiga en l'organització d’activitats 
de tecnificació. Vam començar l’any 1989 

Orgullosos de ser 
...socis de l'Atlètic
SportWays s'enorgulleix de ser soci 
col·laborador de l'Atlètic Terrassa Hockey 
Club des de fa més de 20 anys. Vols formar 
part de la millor experiència? Apunta't com a 
participant o com a membre de l’staff. Visita 
la pàgina web www.sportways.com 
per a més informació.

A més d'organitzar els campus a l'ATHC, 
el club també acull els nostres directors 
tècnics en el The Lab. Cada any, durant el 
mes de desembre, tots els nostres directors 
tècnics, coordinadors de camp i entrenadors 
principals viatgen a l'ATHC per treballar i 
elaborar el programa tècnic del proper estiu. 

HOCKEY

Clara Barba, Txell Vizcaíno, Mar Sola, 
Guiu Corominas, Pol Cabré, Xavi 
Barutel; jugadors i jugadores del 

Club, i l’Albert Fíguls com a preparador 
físic, van estar convocats per disputar el 
Mundial Sub-21 amb la selecció espanyola. 
Les nostres jugadores van fer un bon 
campionat, arribant a quarts de final. Els 
nois van brillar a la Copa del Món assolint 
un tercer lloc inoblidable. 

Un èxit que ens omple d’orgull Groc i 
Negre.

Per aquest motiu, el 13 de gener vam 
celebrar un acte de reconeixement especial 
per a tots ells. El club els va lliurar diplomes 
i un obsequi com a reconeixement per la 
seva contribució a la Copa del Món.

REDACCIÓ

Sorteig de la 
Copa del Rei 
i la Reina 

Quadres de les competicions 
Autor: RFEH

Orgullosos dels nostres mundialistes sub21 

Dia del reconeixement als jugadors/es amb els més petits de la casa
ATHC

El sorteig de la Copa del Rei i la Copa de 
la Reina Iberdrola 2024 ja està resolt. 
El torneig  se celebrarà a Màlaga i 

Benalmádena del 15 al 17 de març.

Dins dels actes del 75è aniversari de la 
Federació Andalusa d’Hockey. Ha ofert un 
duel nostàlgic per a l’Atlètic masculí, que 
es veurà les cares amb el Club de Campo, 
actual campió d’aquesta competició. 
Els nostres nois i el conjunt madrileny 
reviuran la final de l’edició de 2023, que es 
va decantar per als madrilenys a la tanda 
de “shoot outs“.

A la Copa de la Reina, l’Atlètic ho farà 
davant de la Real Sociedad. 

Ambdós equips, jugaran el primer partit el 
divendres 15 de març a les 17:45.I

REDACCIÓ
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Enhorabona a la Clara Pérez, Jordi 
Bonastre i Pepe Cunill, classificats per 
als Jocs Olímpics de París!

Espanya tindrà representació groga als 
Jocs Olímpics de París, en hockey fe-
mení la nostra portera; Clara Pérez, 

i en la masculina: Jordi Bonastre i Pepe 
Cunill. 

Després d'haver obtingut, a València, la 
classificació per als JJOO de París, les se-
leccions espanyoles masculina i femenina 
ja coneixen els grups i els rivals contra els 
quals competiran en la cita olímpica.

La selecció masculina ha quedat enqua-
drada en el Grup A amb: Països Baixos, 
Alemanya, Gran Bretanya, França i Sud-
àfrica. Les RedSticks formen part del Grup 
B i jugaran amb Austràlia, l'Argentina, Gran 
Bretanya, els Estats Units i Sud-àfrica. 

La competició començarà el dia 27 de ju-
liol i les finals seran el dijous dia 8 d'agost 
la masculina i el divendres 9 d'agost la 
femenina.I

REDACCIÓ 

Clara Pérez amb els nostres alevins i alevines al Preolímpic
Autor: ATHC

I Campionat 
d’Espanya de 
Hockey Plus 

Les instal·lacions del RC Polo van acollir 
el Campionat d’Espanya de Hockey 
Plus en el que van participar dos dels 

nostres equips. En la categoria iniciació; 
L’Atlètic Terrassa Heura Vallès i en la 
categoria top; Atlètic Terrassa Heura Rusc.

La categoria iniciació va veure com el 
nostre equip Atlètic Terrassa Heura Vallès 
es proclamava campió després d'una 
emocionant final contra el RC Polo.

En la categoria top l’Atlètic Terrassa Heura 
Rusc es va proclamar subcampió en la final 
contra el FC Barcelona.I
 

En el Preolímpic els nostres 
alevins i alevines van jugar el 
torneig paral·lel on van quedar 
campions i campiones!

L’Antonella Rinaldi va participar 
en el Preolímpic a Ranchi 
(Índia) amb la selecció Italiana, 
però lamentablement no van 
aconseguir el passaport per París.

Clara Pérez al Preolímpic
Autor: RFEH

Jordi Bonastre i Pepe Cunill amb 
la selecció espanyola al Preolímpic 
Autor: RFEH

Campions del I Campionat de Hockey +
Autor: ATHC

Les Cadetes 
Subcampiones 
d’Espanya de 
Sala!

L’Atlètic Cadet Femení es s’ha penjat 
la medalla de plata en el Campionat 
d’Espanya de sala que es va diputar 

a Almeria. 

A la fase de grups, van quedar primeres 
guanyant l’últim partit al Egara 4-3.

Desprès de guanyar en les semifinals al 
Club Carranque per nou a quatre. A la final 
femenina, es va retrobar els dos equips 
catalans, el Junior FC i l’Atlètic, en una final 
molt ajustada pero finalment l'equip de 
Can Salas va caure per 4-2.I
 L'equip Cadet femení de sala 

Autor: Jordi Gestí

REDACCIÓ 

REDACCIÓ 
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TENNIS

REDACCIÓ

D el 27 a l’11 de febrer va esdevenir el 39è Torneig Màsters 
de Terrassa es va du a terme en quatre clubs: Club Tennis 
Terrassa, Club Egara, CD Terrassa Hockey i l'Atlètic. En 

aquesta competició van jugar els millors de cada categoria. A 
l'Atlètic es van jugar tres partits de la categoria sènior +45 masculí.

A l’Egara es van jugar les finals de les categories sènior i absolut 
femení  on van resultar guanyadors els nostres jugadors el David 
Valeriano i l’Ani Atasanova.I

David valeriano i l’Ani Atanasova campions del torneig
Autor: ATHC

39è Torneig 
Màster Terrassa 
de tennis!

Es jubila el nostre 
entrenador de 
tennis, Kim Rovira

D esprés d’una dilatada trajectòria tennística, durant 
gairebé vint anys treballant al davant de la secció 
de tenis de l’Atlètic, el nostre entrenador Kim Rovira 

finalitza la seva etapa laboral i de compromís amb el club. 

En Kim ha estat un dels motors principals de la secció de 
tennis del club, ha estat precursor de moltes competicions 
socials destacant la lliga Fair Play de veterans que es dis-
puta anualment però el seu gran encert va ser crear un 
campionat nacional de cadets per equips que va batejar 
amb el nom de Yellow Cup i que aquest any arriba a la 
dotzena edició.

Aquesta competició que va néixer per omplir un buit 
que hi havia en aquesta categoria, se’l va fer seu la Fe-
deració Espanyola de Tennis convertint-lo en Campionat 
d’Espanya oficial des de fa 10 anys. hem d’agrair doncs 
al Kim aquesta important iniciativa que anualment posa el 
nostre tennis en el panorama nacional.

Des del Club, li agraïm un cop més la seva tasca i desitgem 
una nova etapa com a practicant i soci del club molt més 
relaxada.

Gràcies, KIM! I
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ledeporte aconseguint així una gran di-
fusió i exposició dels patrocinadors de 
l’esdeveniment.

Paral·lelament al Campionat, es disputarà 
una exhibició de tenis cadira on s’oferirà la 
possibilitat de provar aquesta modalitat a 
qualsevol persona del públic que ho vulgui.

Per altra banda, els nens de l’escola de ten-
nis tindran la possibilitat de fer de recullpi-
lotes a les semifinals i finals del Campionat i 
poder gaudir així d’una experiència única a 
prop de les millors jugadores professionals.

Així doncs, esperem que el I Open Interna-
cional de Terrassa sigui un gran èxit i es pu-
gui repetir en moltes edicions més.I

TENNIS

CRISTINA PORTAS

D el 24 al 30 de març, l’Atlètic organit-
zarà el I Open Internacional de tenis 
femení. Serà la primera vegada que 

el club organitzi un esdeveniment de tenis 
femení d’aquest nivell i on s’esperen més 
de 100 jugadores tant nacionals com inter-
nacionals.

Per fer possible aquest esdeveniment al 
club hem rebut el suport de les institucions 
com l’Ajuntament de Terrassa, la Diputació 
de Barcelona, la Generalitat, la Real Fe-
deración Española de Tenis i la Federació 
Catalana de Tennis. També hi participaran 
empreses del sector privat com a patroci-
nadors i col·laboradors.

El Campionat tindrà cobertura televisiva 
al programa Tierra de Campeones de Te-

Cartell oficial del torneig
Autor: ATHC

I Open Internacional Terrassa

El nostre jugador Roger 
Castells de l’escola de 
competició, 
va quedar campió del 
Torneig Absolut Tennis 
Planet contra l’ucraïnes 
Alexander Tokar. 
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Acollim el Campionat 
de Catalunya per equips de 3a 
categoria

L’Atlètic va acollir el Campionat de 
Catalunya per Equips de 3a Categoria 
de pàdel. Aquest esdeveniment va ser 

una demostració de la passió i la destresa 
dels jugadors i jugadores de pàdel de tota 
la regió.

Els resultats del campionat van revelar un 
espectacle emocionant i competitiu. 
En la 3a categoria masculina, l’equip Tot 
Padel Play va portant-se a casa la medalla 
d’or. El Pàdel Barcelona – El Prat ‘B’ es va 
adjudicar el segon lloc.

A la 3a categoria femenina, l’Emilio 
Sánchez CE es va coronar com a campió. El 
Tennis Club Badalona va fer una actuació 
notable, aconseguint el segon lloc.I

CARLOS GUNFAUS

PÀDEL

ATHC A 3a Femenina
Autor: ATHC

PÀDEL

Organic Hair & Beauty Salon

Raval de Montserrat, 2708221 Terrassa (Barcelona)
Telèfon: 633 308 067
info@tinaprat.com
www.tinaprat.com
www.instagram.com/tina_prat
Facebook.com/tina.prat.organic.salon

Saló ecològic de Perruqueria i Estètica

Rendiment 
dels nostres equips

Els equips representants de l’Atlètic van 
assolir els seus objectius. 

En la categoria masculina, l’objectiu de 
mantenir la categoria amb èxit.

Les jugadores de la categoria femenina 
van oferir una gran competició, van jugar 
dues rondes i van perdre de molt ajustat 
contra una de les semifinalistes.

A més, els dos equips de sisena categoria 
a Llavaneres van superar les expectatives, 
millorant significativament els resultats de 
l’any anterior.I

ATHC A 3a Masculina
Autor: ATHC

ATHC C 6a Masculina
Autor: ATHC

ATHC B 6a Masculina
Autor: ATHC

Equips oficials
Un volum de 16 equips. Que mouen aproximadament 150 jugadors. 
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PÀDEL

A questa expressió, i sempre segons 
la meva opinió, és la mentalitat que 
hauríem de tenir tots quan anem a 

disputar un partit. 

S'entén oi? No és comprensible que tinguem 
a la nostra parella com a punt de mira de 
les nostres ires, del nostre més que dubtós 
“pseudodomini” del joc, de fer veure via 
mirades perdudes i expressions “poc 
dissimulades” a tothom, que el culpable que 
no vagi bé el partit es culpa de l’altre... 
Crec que ens hi hem trobat tots amb 
aquesta situació. Tant com si som nosaltres 
qui les donem aquestes “lliçons” de pàdel, 
com si som nosaltres qui les rebem. 
El tema important per mi i després de 
certa experiència en aquest món és: qui 
té aquestes conductes ho fa voluntari o 
involuntàriament? 

Aprofundim una mica: allò que està clar 
és que si és una conducta voluntària, és a 
dir, n'és plenament conscient d’aquestes 
accions diguem poc dignes d'una parella o 
equip, tenim un problema o té un problema. 
I que es desprèn d’aquest comportament? 
Claríssim, que a mitjà termini, un rebuig 
social/esportiu que s'estén com l’escuma. 
Mala imatge com a company/a i, per tant, 
apareix el procés d’evitar tronar-te'l a la 
pista, també per la incomoditat que generen 
les seves actuacions... i al final un es 
pregunta: com és que no tinc les partides 
que vull o podria?

Fem-nos tots una introspecció personal, 
com a consell. Mirem-nos a nosaltres 
mateixos si som així. Com ens comportem 
amb la parella de joc. Deixem de pensar 
que som uns cracks i pensem que som, per 
davant de tot, persones que juguem a pàdel 
amb altres persones.  

Naturalment, si és Involuntària aquesta 
actitud, això es veu. I només té dues 
solucions: o acceptar-ho saben amb qui 

CARLOS GUNFAUS

Sense tu, no fem res 

estàs o si tens una confiança plena en aquella persona, el 
millor que pots fer és explicar-li i intentar fer-li veure, abans, 
durant i després del partit. I, així i tot, segurament no en 
traurem res de profit, o potser sí..., provem-ho. 

Ara bé, amb això NO estic dient ni molt menys que no hàgim 
d’actuar quan estem jugant. Només faltaria!! Però, i una 
vegada més, segons la meva opinió, és un tema de formes, 
com en tot en la vida. 

S’ha de saber què dir, quan dir-ho i sobretot com dir-ho. I 
durant el joc del pàdel hi ha molts moments per fer-ho. És 
qüestió de tenir la psicologia d'encertar en funció de com és la 
teva parella, el moment i la forma millor. Això sí: sempre parlar 
en plural. Tant pel positiu com en el negatiu.  

Aconseguirem més i millor relació, partides, etc. Per ser 
psicològicament positius que no pas uns “dona lliçons”. Al 
final, tenim el temps que tenim per venir a jugar i si a més 
hem de rebre males vibracions de la parella...buff!...no anem 
massa bé! I

Carlos Gunfaus
 

L’opinió del director de l’Escola de Pàdel:
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FITNESS

Carnestoltes a les 
activitats dirigides

E l Carnestoltes va arribar a les activitats dirigides de l’Atlètic amb 
molta participació i alegria. Del 7 al 9 de febrer, moltes sòcies i 
socis es van unir a una celebració, plena de temàtiques diverti-

des de disfresses.
L’activitat de Rumble amb la Marta va transportar els participants en 
els anys 80, mentre que Cycling amb l’Ignasi va fer reviure l’esperit 
del llunyà oest.
El dijous 8 de febrer, la diversió va continuar amb més activitats de 
carnestoltes. El Cycling amb Marc va adoptar el tema “Guiris”, El 
Zumba amb la Pili va oferir una experiència plena de ritme i movi-
ment, amb participants disfressats com a mims, deixant-se portar 
per la música.
La festa va arribar a un final tranquil i harmoniós amb Esquena Sana 
amb l’Àngela. Amb una temàtica hippie, els participants van vestir els 
seus millors colors i van connectar amb la pau interior a través de la 
pràctica del ioga.I

REDACCIÓ

Els socis i sòcies disfressats al Carnestoltes
Autor: ATHC

Descobreix 
el Beat Programmes

La nova activitat de Boompa
Autor: ATHC

Nou Material, Noves Activitats  

A partir del 8 de gener, els socis/es de l'Atlètic van tenir 
l'oportunitat d'experimentar noves d'activitats dirigides amb la 
introducció de tres emocionants programes de fitness de la 

marca Beat Programmes: Boompa, Rumble i Flow.

Boompa (Intensitat: Mitja – Alta)
¿T'agrada la idea d'entrenar la força i la resistència muscular mentre 
et submergeixes en un ambient vibrant creat per la música i les 
barres amb discs? Boompa et convida a una experiència on podràs 
realitzar una sèrie d'exercicis funcionals de tot el cos. Des de tre-
balls de potència fins a moviments de coordinació, Boompa és una 
oportunitat per desafiar els teus límits físics mentre et diverteixes al 
ritme de la música.

Flow (Intensitat: Mitja – Baixa)
Si busques un entrenament que combini la serenitat amb el tre-
ball físic, Flow és l’opció perfecta. Aquesta activitat fusiona diversos 
estils i disciplines com el ioga, Pilates i el taitxí per crear una expe-
riència holística. Centrat en l'augment de la força, flexibilitat i cons-
ciència corporal, Flow et guiarà a través de moviments fluids i res-
piracions profundes per connectar-te amb el teu cos i la teva ment.

Rumble (Intensitat: Alta)
Per als amants de l'acció, Rumble ofereix una experiència intensa 
inspirada en les arts marcials. Amb moviments que fusionen estils 
com el karate, taekwondo, boxa i el muay thai. Amb una rutina 
d'exercicis d'alta intensitat, Rumble millorarà la teva força, resistèn-
cia i agilitat.I

REDACCIÓ

Després de les festes de Reis, vam tenir la gran oportunitat de 
renovar el material de la sala d'activitats dirigides. Era una 
necessitat dins de l’àrea de fitness, i ara disposem de barres 

noves, peses i altres equipaments que ens permetran gaudir d'una 
millor experiència de les activitats.I
 

REDACCIÓ
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La Pujada a la Mata 
finalista a la Gala 
de l’Esport de Terrassa

El divendres 15 de març de 2024 
L’Escuderia MATHC té una cita a 
la Gala de l’Esport Terrassa 2024 
a les 18:45 h al Teatre Principal, 
ja que ha estat nominada com a 
finalista al premi esdeveniment 
esportiu de l’any. 

Les lesions més 
freqüents en el pàdel

SALUT

Si creus que tens alguna lesió o vols adoptar mesures de prevenció, l’equip 
de l’Atlètic Salut t’ajudarà. Informa’t a recepció o salut@athc.cat.

El pàdel és un esport divertit i fàcil de practicar, però sense una preparació mínima, pot exposar al 
nostre cos a possibles lesions. Les lesions més freqüents solen ser tendinoses, musculars i articulars.

Extremitat superior 
Les lesions més freqüents són la tendinopatia del 
manegot dels rodadors (a l’espatlla) i l'epicondilàlgia 
lateral de colze (“Epicondilitis” o colze de tenista).

Una lesió de gravetat, però menys freqüent, és la luxació 
d’espatlla, que sol produir-se durant un smash. 

Extremitat inferior  
Es esquinços més freqüents són de genoll i turmell, que 
afecten principalment els lligaments que donen estabilitat 
a l’articulació. Principalment, es donen pel component 
doble de canvis de ritme i girs.
 
Pel que fa al genoll, els meniscs són estructures 
cartilaginoses que també s’acostumen a lesionar i 
especialment durant els dirs. 

En l'àmbit muscular, és ben coneguda la “pedrada de 
bessons”, que es defineix com una distensió o trencament 
muscular dels músculs gastrocnemis. 

Finalment, la facitis plantar i la tendinopatia del tendó 
d’Aquil·les són dues lesions que típicament ens poden 
condicionar el nostre joc durant setmanes o mesos. 

Columna
La regió de la columna amb una freqüència lesional més 
alta és la columna lumbar, podent manifestar dolor local 
o referit a zona glútia i/o cama (“ciàtica”).

Prevenció
L’escalfament, els hàbits de vida saludable, un bon equipament, el descans i una correcta tècnica en el 
pàdel ens ajudaran en gran manera a evitar lesions durant la pràctica esportiva. 

La configuració corporal individual, l’estat de salut i altres molèsties o patologies que puguem tenir també 
ens poden condicionar futures lesions. En cada cas és necessari fer una anàlisi individual per incorporar les 
pautes adequades.

REDACCIÓ 

POLIESPORTIU

4t Ral·li Pujada 
a la Mata! 

El dissabte 18 de novembre de 2023 es va celebrar el 4t Ral·li 
Licitada a la Mata, última prova de la Copa Catalana Clàssics. 

La prova per als 32 pilots inscrits, a causa de la limitació pel fet 
de circular per les carreteres del Parc Natural de Sant Llorenç del 
Munt, va constar d'un recorregut total de 190 km amb 8 trams cro-
nometrats, els 3 últims de nit, per un paisatge increïble envoltant 
el parc natural, amb la sortida oficial en el centre de Matadepera i 
arribada a Can Salas.

Els aficionats que van acudir a les instal·lacions del club, van veure 
desfilar autèntiques joies que van competir al llarg dels 8 trams 
cronometrats. El recorregut del circuit va transcórrer per les comar-
ques del Vallès Occidental, Bages, Moianes i Vallès Oriental. 

ECal destacar en aquesta edició la presència de 9 copilots femeni-
nes, que van tenir una actuació molt destacada en la prova crono-
metrada. 

La prova va estar molt competida, amb diferències molt ajustades 
fins a l’últim tram.I 
 

Lluis Gassó i Cecilia Latorre guanyadors, amb RENAULT CLIO WILIAMS
Autor: ATHC

Exhibició dels cotxes en el parc tancat
Autor: ATHC

Entre el 22 de desembre i el 5 de gener, les instal·lacions del club 
van acollir amb entusiasme tant el campus poliesportiu com 
el Stage Hockey, Pàdel i Tennis. Més de 45 nens i nenes van 

omplir de vida el campus de Nadal, vivint dies plens d'esport i fent 
nous amics en un ambient festiu i saludable.

Durant el Campus de Nadal, els participants van gaudir d'una gran 
varietat d'activitats esportives, sortides i tallers adaptats a cada 
edat. Els més petits van viure aventures emocionants cada dia, amb 
gimcanes, jocs, excursions al bosc, manualitats, espectacles i molt 
més!

Els participants més grans van tenir l'oportunitat de continuar mi-
llorant i perfeccionant les seves habilitats esportives en els stages.I 
 

REDACCIÓ 

Nenes i nens jugant a hockey en el Campus  
Autor: ATHC

Campus 
de Nadal 23-24
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www.athc.cat                                   empresa@athc.cat

FAQ'S
1. Què és el servei ATLÈTIC EMPRESA?
Un servei per a les empreses i entitats que vulguin 
organitzar esdeveniments i/o activitats per fomentar la 
cohesió d’equip, millorar les relacions entre els membres 
d’un grup de treball.

2. A qui va dirigit?
Als socis i sòcies, patrocinadors, partners, 
no socis/es, entitats, etc.

3. Quins beneficis pot aportar la participació de 
la meva empresa en el servei ATLÈTIC EMPRESA?

Gaudir de les instal·lacions i l’entorn privilegiat 
envoltat de natura.
Promoure activitats en un entorn de treball més 
cohesionat i productiu, millorant la comunicació, 
la confiança i la col·laboració entre els membres de 
l’empresa.
Descomptes fiscals 

4. Quin tipus d'activitats es poden realitzar?
Activitats amb valor afegit.

a. Actes corporatius
Presentacions 
Reunions de treball
Formacions

b. Activitats esportives
Bateig de Hockey
Torneig de pàdel/tennis
Futbol / Voleibol
Olimpíades

c. Activitats de lleure
Ecorientació
Gran Prix (lideratge d’equips)
Misterious Game
Crazy tapes (gastronòmiques)

d. Serveis de restauració
Coffee break
Dinars
Sopars

5. Quins espais s’ofereixen?

a. Espais exteriors
A l’aire lliure es poden habilitar en funció de l’activitat
Equipaments esportius
Camps de hockey
Pistes de tennis / pàdel
Pavelló
ala AADD

b. Espais interiors
Sala Polivalent amb aforament de fins a 150 persones
Sala Atletia, amb aforament per 30 persones.
Sala de Juntes, amb aforament per 20 persones
Residència
Restaurant i xalet

6. Quins serveis se’n poden gaudir?
Pàrquing gratuït, Wifi, sistema videoconferencia, 
projector TV, vestidors

7. Quin suport o assistència ofereix el club 
per garantir que la meva empresa  tingui 
una experiència positiva?
Disposem d’un grup de professionals que us ajudarà 
a dissenyar una proposta exclusiva, per viure una 
experiència única.

8. Qui serà el meu punt de contacte o responsable 
en el club si decideixo inscriure la meva 
empresa en aquest servei?
Telf. contacte 937 87 03 51 email: empresa@athc.cat  
Persona de contacte: Cristina Quintanal

9. Quin és el cost a la participació de la meva 
empresa en aquest servei?
Fem propostes a mida en funció de les necessitats 
de cada empresa.

Han confiat en nosaltres:

Per un dia i pels que vulgueu, 
l’Atlètic obre les portes a les empreses que com 

nosaltres tinguin un projecte guanyador.

DEMANA INFORMACIÓ, 
NO ESPERIS MÉS!!
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ENTREVISTA

E
El Campionat d’Europa 
sub21 de Nacions 2024, 
a l’Atlètic!

Entrevista amb Miquel Cunill i Carles Pons 
sobre el Campionat d’Europa Sub21 de 
Nacions 2024 que tindrà lloc a l’Atlètic 
del 15 al 21 de juliol de 2024; per conèixer 
més detalls sobre la seva organització. 

Miquel Cunill exmembre de 
la Junta Directiva del club i 
Carles Pons són dues persones 
amb gran experiència en el 
món empresarial i de la gestió 
d’esdeveniments relacionats 
amb l’esport. Són una 
d'aquestes peces clau per a 
entendre per què l'engranatge 
d'esdeveniments tan importants 
com Campionat EuroHockey 
U21 poden triomfar. Al costat de 
directius, jugadors, entrenadors, 
voluntaris i públic, tots ells 
seran els encarregats de fer que 
l’Atlètic llueixi amb encara més 
orgull l'etiqueta d’una gran seu 
d’esdeveniments.

El Miquel i el Carles són part del 
comitè organitzador, què està 
format també, pels següents 
experts en àrees clau per 
l’organització del campionat.   

Serà clau la participació 
del voluntariat. La idea 
és que en cada àrea de 
responsabilitat, es creïn 
equips per tal que la gent 
del club compromesa 
s'animi a ajudar en el 
projecte

Com esteu vinculats al món del 
hockey i què us va motivar a dirigir 
l’organització d’aquest esdeveniment 
esportiu?

Carles: Soc pare de tres jugadors de 
hockey en edats de formació i soci del 
club des de fa molts anys, porto tota 
la vida! Soc fill de soci cinquantenari, 
sempre he estat vinculat al club. A més 
la bona amistat amb en Miquel, va ser 
el que va despertar el meu interès per 
engrescar-me en aquest projecte. 

Miquel: Jo encara jugo a l’equip de 
tercera divisió, tinc quatre fills que també 
practiquen hockey i he estat membre de 
la junta directiva del club i de hockey. 
La meva passió pel hockey i la meva 
relació amb el club em van impulsar 
a acceptar aquest repte. Coneixem la 
força del voluntariat dels socis i sòcies 
i estem convençuts que aconseguirem, 

Jordi Coromines (Competició)

Xavi Torrent (Media)

Nil Soler 
(Activitats paral·leles-Entreteniment)

Neus Marcet (Hotels i transport)

Guillem Moix (Instal·lacions)

Gemma Cirera (Enllaços equips)

David Freixa (Espònsors i publicitat)

Cristina Portas 
(Coordinadora d'organització

Nani Escudé (Director de Hockey)

David Valeriano (Director General) 

un cop més, l’excel·lència de l’Atlètic en 
l'organització d’esdeveniments. 

Quins són els objectius principals per 
al Campionat EuroHockey U21?

Carles/Miquel: L’Atlètic ja gaudeix de 
prestigi en l’organització d’esdeveniments 
esportius, i per això se'ns va donar la 
responsabilitat. 
L'objectiu per l'aprovat és una organització 
de la competició perfecta, però el nostre 
objectiu és anar per nota, i per això 
estem preparant activitats perquè també 
esdevingui un èxit social.
Volem que l'impacte al nostre club i al te-
rritori sigui ben visible.

Més de 300 esportistes de tota 
Europa que convergiran a Terrassa 
per a aquest esdeveniment. Quins 
són els reptes més importants 
que preveu en l'organització d'un 

campionat d'aquesta magnitud i com 
teniu previst superar-los?

Carles/Miquel: A hores d'hora ja tenim 
confirmats pràcticament tots els equips 
amb un pack confort que inclou ho-
tel i desplaçaments. És un tema ja molt 
avançat.

Alhora tenim una àrea específica d'atenció 
als equips. L'objectiu de l'àrea que lidera 
la Gemma Cirera és que tots els equips 
tinguin un enllaç per fer-los l'estança el 
més còmode i agradable possible.

Parlem de reptes en global, ja que el 
nivell de complexitat en aquest tipus 
d'esdeveniment, és molt elevat. Per això 
el primer pas per portar-lo a l'excel·lència 
ha estat configurar un excel·lent equip, els 
membres del comitè organitzador, i que 
poguessin aportar la seva experiència prè-
via en altres actes similars (Copa del Món, 
Final Fours, etc.).

Cal afegir que per acabar-ho de superar 
amb excel·lència, pensem que serà clau 
la participació del voluntariat. La idea és 
que en cada àrea de responsabilitat, es 
creïn equips per tal que la gent del club 
compromesa s'animi a ajudar en el pro-
jecte. En els pròxims mesos treballarem 
en aquest tema, ja que volem que sigui 
un esdeveniment que no només es gau-
deixi a nivell d'usuari, sinó també fent 
participar en l'organització.

Estem parlant d'un torneig a nivell 
Europeu, per tant, creiem que és de 
gran importància el nostre entorn 
social. Terrassa ha de seguir esdevenint 
el bressol del Hockey internacional i és 
la nostra responsabilitat de mantenir 
aquest llistó, tant en l'àmbit institucional 
com social.

Quines estratègies alternatives teniu 
preparades per afrontar situacions 
d'emergència com la sequera?

Carles/Miquel: Tot el que depèn de 
l'organització està contemplat. Tenim 
alternatives de subministrament d’aigua 

que germanitzin els regs i estem en tac-
te permanent amb les autoritats institu-
cionals per afrontar i analitzar qualsevol 
contingència. 

Amb activitats complementàries com 
partits d'exhibició, xerrades temàti-
ques i un "Village Comercial", una 
competició d’aquest nivell és molt 
més que els partits pel títol. Com es-
pereu que es visqui aquest torneig per 
part dels espectadors? 

Carles/Miquel: L'excel·lència del torneig 
rau, no només en la bona organització, 
sinó aconseguir la màxima participació 
social. Per això estem preparant totes 
les activitats paral·leles que facin que les 
famílies, joves i canalles... ajudin a con-
vertir l'esdeveniment en la gran festa del 
territori en el mes de juliol.

Quin és el vostre missatge per als 
aficionats i la gent de l’Atlètic que 
assistirà a aquest esdeveniment?

Carles/Miquel: Primer de tot volem fer 
una crida a la gent del club perquè es faci 
voluntària en l'organització. Ben aviat, 
anunciarem com poder-se inscriure. I 
també a la gent del Hockey. Què més 
poden demanar! Esportistes d'elit, festa 
i bon ambient. Ho tindran tot a l'Atlètic!

Quines expectatives teniu pel 
nivell de competició dels equips 
participants i quins són els vostres 
pronòstics per als guanyadors?

Carles/Miquel: Espanya de sempre ha 
fet grans resultats en categories inferiors. 
Criem que en aquest campionat no serà 
una excepció i veiem als dos equips, tant 
femení com masculí, amb opcions a la 
victòria final.

Així conclou la nostra entrevista amb 
Miquel Cunill i Carles Pons, directors 
de l’organització del Campionat 
EuroHockey U21 a l’Atlètic. Estem 
segurs que l’esdeveniment serà un 
èxit i deixarà una gran empremta en 
el hockey i en l’Atlètic!

Campionat 
masculí Sub-21  

Països participants: Bèlgica, 
Anglaterra, Espanya, França, 
Alemanya, Irlanda, Països 
Baixos i Turquia.

Campionat 
femení Sub-21  

Països participants: Àustria, 
Bèlgica, Anglaterra, Espanya, 
França, Alemanya, Irlanda i 
Països Baixos
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Bústia suggeriment 
(a recepció)

Puntua i escriu alguna 
resenya a Google:

https://www.goo.gl/LepW6b

 Envian’s un correu a 
atencioalsoci@athc.cat

Segueix-nos a les 
nostres Xarxes Socials

Envia’ns els teus suggeriments, millores, opinions, cartes personalitzades i us atendrem amb molt d’interès. Tenim diferentes vies per contactar-nos:

LA TEVA OPINIÓ ÉS IMPORTANT

I tu, què opines?
Si voleu deixar un comentari i el 
publiquem al següent Rusc, envieu-nos 
un email a: atencioalsoci@athc.cat

Control i restriccions 
del consum de l’aiguaO

OPINIÓ DEL SOCI

LABERINT

Cal recordar la 
normativa del carnet i 
els horaris d’accés

Noves activitats 
dirigides 

EL CLUB INFORMA
Nou canal de comunicació

Hem establert un nou canal 
de comunicació oficial a través 
de WhatsApp per millorar la 
interacció amb recepció! 
No dubteu a escriure'ns al 
número 623 29 72 13
Ara podeu contactar amb 
recepció de manera ràpida i 
directa per a consultes ràpides!
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